
NA LAVRICI OB VOLITVAH SZDL

VRSTA AKCIJ
V prenovljeni dvorani kultur-

nega doma so se decembra /brali
krajani Lavrice na volilni konfe-
renci. Novo predsedstvo kra-
jevne konference sestavlja ose-
mnajsl članov, predstavnikov
družbenopolitičnih, družbenih
organizacij in društev, (er pred-
stavnikov posameznih naselij v
krajevni skupnosti. V krajevni
skupnosti so se odločili, da bo
predsedstvo imelo devetnajst
mest, vendar na volilni konfe-
renci niso izvolili vseh, ker so eno
mesto pustili %a morebitno novo
nastalo sindikalno organizacijo
ali društvo. Izvolili so tričlanski
nadzorni odbor in enajstčlansko
delegacijo za občinsko konfe-
reneo SZDL.

Frcjšnji predsednik krajevne
konterence Vili Gerjol je podal
poročilo o delu krajevne konfe-
rcnce v zadnjem mandatnem ob-
dobju. Med drugim je v poročilu
poudaril vlogo SZDL pri uspešni
izvedbi volitev delegacij za sa-
moupravne interesne skupnosti
in občinsko skupščino, spremlja-
nJLi dela delegatov, vključevanju
krajevne konference v delo or-
ganov krajevne skupnosti in nji-
hovo samoupravno preobrazbo,
tako da je s pomočjo sociali-
stične zveze delegatski sistem na
Lavrici bolj ali manj zaživel.
Uspešna je bila tudi akcija kra-
jevne konference pri pripravi
samoprispevka 11. To sodokazali
rezultati glasovanja, ko je velika
večina volivcev pokazala visoko
stopnjo osveščenosti in solidar-
nosti, kljub temu, da iz tako
/branega denarja ni dobila niče-
sar. Pri tem vel ja poudariti,da so
krajani Lavrice s prostovoljnim
delom in pomočjo občinske
skupščine pred tem pridobili
manjši vzgojnovarstveni zavod
in poleg njega manjše otroško
igrišče. Solidarnost so krajani
pokazaii tudi ob akciji za vpis po-

sojila za ceste in zbiranju pri-
spcvkov /a pomoč prizadetim v
Posočju.

V svojem poročilu je prejšnji
predsednik omenil le najpo-
membnejše akcije, poudaril pa
je, da tudi v bodoče stoji pred so-
cialistično zve/o na Lavrici vrsta
nalog, za katerih uresniči-
tev bodo tnorali novoizvoljeni
čiani vložiti veliko truda. Izkuš-

Anton Cugelj
nje v delu socialistične zveze kot
nosilke razvoja in delovanja vseh
organiziranih sil ter političnega
sistema socialističnega samou-
pravljanja so pokazale, da še
vedno ni trdnejšega sodelovanja
med posameznimi vasmi. Ob
konkretnih akcijah,za katere so
krajani posamezne vasi zaintere-
sirani, vaški odbori zelo uspešno
delujejo, stalna oblika sodelova-
nja med vasmi pa še ni zaživela.
Zaradi te pomanjkljivosti je
oslabljeno informiranje kraja-
nov, to pa pogojuje slabšo pove-
zanost in slabšo vlogo družbenih
organizacij, društev ter krajevne
skupnosti.

Programa krajevna konferen-
ca še ni sprejela, novoizvoljeni
predsednik KK SZDL Anton
Cugelj je navedel nekaj najpo-
membnejših nalog, ki jih bodo
morali v prihodnjem obdobju
nresničiti, da bodo upravičili

zaupanje krajanov. ki so jih izvo-
lili.

Ena najpomembnejših nalog
bo vsekakor vodenje akcije pri
legaliziranju črnih gradenj, ki so
zjjete v zazidalne Dkoliše. Več
lct naza j na Lavrici ni bilo možno
graditi zaradi ra/.ličnih variant
Tjubljanskc južne obvo/nice,
zato tudi urbanisti niso napravili
zazidalncga načrta za Lavrico.
Hudo pomanjkanje stanovanj je
občane prisililo, da so si s svojimi
pnhranki zgradili svoje domove,
ki so sedaj označeni kot črne
gradnje. Odločitev o obvoznicah
je padla, zato sedaj ni nobenih
ovir pri urbanističnem razvoju
Lavrice. Črne gradnje so veči-
noma grupirane ob obstoječih
naseljih, zato bržkone ne bo
težav pri njihovem legaliziranju.
Ko bo Lavrica urbanistično ob-
delana, se bo priseljevanje naj-
brže še povečalo. Skladno s šir-
jenjem naselij že sedaj na Lavrici
razmišljajo o nujnosti obnove
električnih napeljav in izgradnji
novih trafo postaj, gradnji kana-
lizacije s čistilno napravo in re-
konstrukciji vodovoda, posodo-
bitvi cest ter gradnji samopo-
strežne trgovine z gostinskim lo-
kalom.

Vse našteto še ne predstav-
lja celotnega načrta, ki ga name-
ravajo na Lavrici uresničiti. Tu je
še igrišče, ki ga mladina Lavrice
nujno potrebuje. To je že dolgo-
letna želja mladine, ki se doslej
še ni uresničila. Zemljišče za
gradnjo igrišča je komisija, ime-
novana v ta namen, že pridobila,
težave imajo le še z uporabniki
sosednjega zemljišča, ki naj bi
funkcionalno služilo igrišču.

Načrti so obsežni, zato bodo
morali pri njihovem uresničeva-
nju sodelovati prav vsi krajani,
socialistična zveza bo imela
predvsem nalogo organiziranja
krajevne skupnosti. Organizirati
bo morala vaske odbore, ki bodo
neprestano sodelovali,kajti brez
tesne organiziranosti in sodelo-
vanja v krajevni skupnosti ob-
sežnim nalogam ne bodo kos.
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